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Verksamhetsberättelse 2024 
 
Alstermo IF:s Skidsektion har haft följande sammansättning under 2024: 
 

Ordförande Johnny Carlsson  
Vice ordförande Andreas Petersson 
Kassör Åsa Jonasson-Helgee 
Sekreterare Bodil Fager-Bergquist 
Ledamot Ove Helgee 
Ledamot Frank Petersson 
Ledamot Lars Åberg 
Ledamot Stefan Ahlrik Silvander 
Ledamot Björn Källström 
Ledamot Mathias Åberg 
Tävlingar Andreas Petersson  
 
 
Sektionen har haft tre (3) protokollfört sammanträde under verksamhetsåret. Samt ett 
flertal arbetsmöten vid upprustning av anläggningen. 
 

Ambitionen var som vanligt stor vid nyåret 2024, nu skulle skidverksamheten åter ta 
fart. Men ack vad vi bedrog oss ingen SNÖ. Klimatförändringen har påverkat vår 
verksamhet oerhört mycket. Trots allt genomfördes en rullskidtävling. 
 

Ola Åberg som anställd vaktmästare inom föreningen och har varit en fantastisk 
medarbetare under hela 2024. Han har bl a arbetat med våra motionsslingor som 
idag kan användas som löpslinga eller cykelslinga. Informationstavlor är uppsatta så 
att besökaren lätt kan orienterar sig fram i vår skog. Ola har lagt ner åtskilliga timmar 
på att röja nya och gamla spår. Mycket underhållsarbete har lagts ner på elljusspåret 
och järnvägen. 
 

Isbanan är mycket populär. Isbanan har preparerats innan spolning kunde påbörjas.  
Ett annat populärt besöksmål har varit pulkabacken som preparerats med konstsnö.  
 

Investeringar har gjorts bl a genom inköp av ny snöscooter. Med hjälp av vår sponsor  
Målerås Mekaniska får vi vid behov låna en ny kompressor och hjullastare. 
 

Med denna berättelse vill Skidsektionen tacka alla som på något sätt varit oss 
behjälpliga i vår strävan att bedriva en aktiv skidverksamhet för alla.  
 
Alstermo IF:s Skidsektion: 
 

Vill vara den professionella partnern när det gäller traditionell skidåkning i Alstermo 
med omnejd samt även rullskidor. 
Vill vara en sektion för oavsett ålder och kön. 
Vill medverka till att alla som vill åka skidor ska ges den möjligheten 
Vill medverka till att alla ska tycka det är ”kul” med skidåkning 
Vill medverka till att alla som vill ska få utvecklas som skidåkare och rullskidåkare 
 
 



 
Verksamhetsplan 2025 

 
 
Följande prioriteringar gäller för 2025: Tävlingar, anläggningen, samt ekonomin 
 
Tävlingar 
Skidsektionens tävlingar skall vara attraktiva för aktiva, skapa publikt intresse och 
genomföras så att de skapar god propaganda för skidåkning. 
 

Åtgärder: 
 

 Arrangera Alstermoloppet  
 Arrangera Rullskidtävling 
 Arrangera Minitriathlon 

 
Anläggningen 
Skidsektionen ska arbeta med att utveckla och underhålla befintlig skidanläggning så 
att vi kan erbjuda bästa möjliga förutsättningar för alla skidintresserade. 
Isbana vid idrottsplatsen ska bestå för att ge våra ungdomar, skolan och övriga 
möjlighet att prova på skridskoåkning.  
 

Åtgärder: 
 

 Under snöfri tid röja samtliga spår samt bredda vissa spårlängder. Under 
snöperioden erbjuda välpreparerade spår och en attraktiv anläggning. 

 Optimera maskinpark för spårtillverkning 
 
Ekonomi: 
En skidanläggning som även innehåller en konstsnöanläggning kostar mycket 
pengar. Skidsektionen är i stort behov av nya inkomstkällor. 
 

Åtgärder: 
 Sponsorer 
 Ansökan om driftbidrag för längdskidspåren/konstsnöanläggningen samt 

isbanan 
 

Arbetsgrupper 2025, ansvariga: 
Tävlingar Andreas Petersson (Lars Åberg)   
Konstsnö Andreas Petersson (alla i skidsektion) 
Natursnö Ove Helgee 
Isbanan Mathias Åberg, Björn Kjellström 
Marknadsföring/sponsring Johnny Carlsson (Lars Åberg) 
 
 
 
Alstermo i december 2024                       
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